
Macias fent el discurs de dimecres, entre el president de la Diputació i el Dele gat Territorial de Turisme.

Macias ataca durament els qui critiquen 
la situació econòmica comarcal

L’Alcalde d’Olot dimecres passat va atacar durament els 
col·lectius que han manifestat el seu pessimisme per la situació 
econòmica de La Garrotxa, i han acusat les autoritats de 
passivitat i incompetència. Macias, després d’assegurar que
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Davant un auditori que havia anat al Saló de 
Sessions amb motiu de la presentació d’una 
campanya de promoció turística elaborada 
pel CIT, Pere Macias sorprengué el públic en 
respondre de manera clata, contundent i dura 
al seguit de crítiques que ell i el seu partit 
havien rebut des de sectors descontents amb 
la realitat econòmica de La Garrotxa. En un 
discurs de disset minuts, Macias entrà 
ràpidament a sac, davant l’estupor general, 
desgranant frases poques vegades escoltades 
en aquella sala: Denuncio la utilització d’una 
circumstància negativa per fer política 
barriobajera.Voler desmoralitzar la població 
amb arguments com aquests no és de ben 
nascuts. Aquesta gent són uns sabotejadors 
de la realitat. Pandilla de derrotistes i pandi
lla de penitents foren algunes de les 
expressions que utilitzà l’habitualment 
moderat batlle olotí.
Visió optimista
Flanquejat pel President de la Diputació i el 
Delegat Territorial de Turisme, analitzà la 
situació en uns termes tranquil·litzadors: No 
hi ha cap raó objectiva que indiqui que estem 
pitjor que altres llocs, més aviat al contrari. 
Macias argumentà aquesta conclusió amb

les constants anàlisis que l'Administració 
local i comarcal està fent dels esdeveniments, 
de manera que ens permeten tenir una 
radiografia molt exacta de la realitat de la 
qual -segons l’Alcalde- no és aliè el fet que 
un dels principals avantatges de la nostra 
comarca és la gran capacitat humana.

Fal·làcia de les comunicacions
Les comunicacions de La Garrotxa amb la 
resta del país van tenir un paper destacat en el 
discurs de la primera autoritat olotina. El 
tema de les comunicacions és una fal·làcia, 
manifestàl’Alcalde, i concretàla sevairritació 
amb una frase punyent: No entenc com hi ha 
gent que té la cara de dir que la crisi del tèxtil 
és culpa de les comunicacions, en clara 
referència a les manifestacions de Joan Sala 
i Villegas, Lempresari de gèneres de punt, 
ex-Alcalde convergent i ex-militant d ’ aquest 
partit.
Per il·lustrar els progressos que en aquest 
camp està experimentant la comarca, Macias 
informà que a partir de la propera primavera 
La Garrotxa estarà a cinc quilòmetres de la 
xarxa europea d'autopistes (és a dir, Besalú 
tindrà la variant de Banyoles a cinc kms.).

la realitat no és pitjor que a la resta del país, digué que 
desmoralitzar la població d’aquesta manera no és de ben nascuts. 
Finalment, convidà tots els empresaris a participar en el Pla 
Estratègic comarcal.

Actuacions des de l’Administració
Despatxada la qüestió comunicacions, 
l’Alcalde entrà a defensar el paper de les 
administracions afavor dels empresaris. Com 
a exemple va fer servir l’estació permanent 
de la ITV, inaugurada la setmana passada pel 
Conseller d’Indústria. Explicà que l’estació 
s’havia construït a petició de diversos 
empresaris locals, i que l’estalvi en 
desplaçaments que la ITV d’Olot representava 
es calculava en uns mil milions a l’any.

Convit a la participació
Aprofitant que l’auditori era format 
bàsicament per empresaris de l’hostalatge, 
va recordar que en matèria turística s ’ acabava 
d'iniciar una planificació, i per tant, que la 
promoció del ram ja s’estava portant a terme. 
Posà d’exemple els mateixos restauradors 
quan assegurà que Olot té gremis d’una gran 
categoria, juntament amb els flequers, els 
botiguers i el Centre d’IniciativesTurístiques. 
El parlament de Macias acabà, no obstant 
això, en un to conciliador adreçat als 
empresaris de la comarca, a qui va convocar 
a participar en la redacció del Pla Estratègic 
comarcal.


